
Referat styremøte Gråsjøfeltet velforening Q1 2024 
15.02.2024 

Møtedato:  15.02.2024  
Til stede:  Kjetil Rødne, Jan Erik Dahlen, Kristian Aasbrenn, Sigbjørn Solvin, Per-Erik 

Lillerud Slagsvold (siste del) 
Ikke til stede/Kopi:   Hanne Fosby, Ivar Wagle 
Referent:  Kjetil Rødne  
Neste møte:  Neste møte 06.03.24. Kjetil sender ut Teams innkalling 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
• Ingen kommentarer til innkalling og dagsorden. 

2. Valg av referent 
• Kjetil skriver referat 
• Ivar legger på nettside etter godkjenning. 

3. Vann 

• Innkommende sak fra Hanne Lindberg ang vannsituasjonen i Østlia ble diskutert. 
Ivar Wagle har gått en befaring på kummer og slanger på denne aktuelle sommervann 
strekningen. Vi avventer med avgjørelse til Ivar har sendt inn sin rapport. Dette følges opp på 
kommende møte. 
Det ble diskutert en løsning på lik linje med oppgraderingen i Vestlia i 2021. Der hoved 
vannrør til sommervann ble byttet ut på dugnad. Styret sponset ca 30.000, - ink mva. 

• Vannprøve tas fra borebrønnpumpe i starten av Oddvar Doblougsvei(Vestlia). Kjetil tar 
denne når det passer med rask levering på Hamar. 

4. Skiløyper 

• Merking av kryssende skiløype for bilvei ble diskutert. 
Det er behov for 6 stk skilt. Ca kostnad er 1.900, - per skilt pluss stolper og festemidler. 
Det settes av i budsjettet for 2024 for kjøp av skilt, påler og festemidler. 
Det blir satt opp på dugnad sommeren 2024. Kjetil organiserer dugnaden.  

• Sigbjørn har sendt inn søknad om løypetilskudd til kommunen. Lite trolig at vi får noe 
tilskudd i år siden budsjett er halvert og nærmiljø løyper prioriteres. 

• Det er mottatt frivillig bidrag ca 3.000, - i Vipps for skiløyper for 2023 fra utesående 

hytteeiere etter utsendelse av e-post i mars 2023. Sigbjørn sender ut lignende e-post etter 

styremøte til hytteeiere og grunneiere i området utenom velets medlemmer. 

• Det har vært åpent folke møte 7.februar 2024 om felles Sti og løypeplan for Sølnkletten 

villreinsområde på tvers av kommunegrenser. Ingen fra styret kunne delta, men Sigbjørn 

holder dialogen med Christian Mathiesen for oppdatering fra møte og videre prosess. 

5. Årsmøte 

• Tid for årsmøte settes til kl 13:30(30.03.24), rett etter skirennet som har ønsket oppstart fra 
styret kl 12:00. 
Kjetil snakker  med årets arrangør for å samkjøre tid for skirenn og årsmøte. 

• Sigbjørn setter opp utkast til årsmelding til neste møte for gjennomgang og endelig 
godkjenning av styret.. 
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• Jan Erik gjennomgår og setter opp endelig regnskap og sender regnskap til revisor for 
revidering 

• Sigbjørn setter opp et forslag på budsjett til neste møte. Jan Erik oversender regnskapet til 
Sigbjørn som grunnlag for årets budsjett. 

o Kontingent 2024 ble diskutert og enige om at den beholdes på 900,-.Grunn til 
videreføring av kontingent er med tanke på oppgradering av sommervann i 
hyttefeltet. 

 
 
Kjetil Rødne (sign)     
Referent 
 
Møtet ble avsluttet ca kl 22:00 
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